
Bestyrelsesmøde den 04.10.23 for Fole Friskole og
Naturbørnehave.

Fremmødte:

Bestyrelse:

Ledelse: Anita

Repræsentant for lærerne: Simon

Referent: Kia

Afbud: Karoline

Dagsorden: Referat: B:

Godkendelse af referat fra sidst
og underskrift af dokumenter
Tilføjelse til Dagsordenen:

Siden sidst fra Skolen: Julekalendere: der er solgt en del. Skolen har været på
udflugt til Ribe Vikingecenter, det var rigtig godt. Emneuge
i næste uge med Science Tema, motionsdag i slutningen af
ugen. Der har været skole-hjem samtaler. Der er kommet
3 nye elever fordelt på forskellige klassetrin.
Der har været lejrskole imens 8-9 har haft projektskrivning
uge.
Simon har fået godkendt praktikvejlederuddannelse med
start i november.
De første 2 praktikanter (lærerstuderende) starter i uge 47
i 6 uger. Der er halloweenfest 31. oktober, som alle er i
gang med at planlægge. Jesper skal på orlov i en måneds
tid og hans timer varetages af fast vikar, Jannie, som er
læreruddannet.

Siden sidst fra Børnehaven Børnehaven har været i spejderhytte i 2 dage. Der er
forberedelser til Halloween. Brian er startet som
børnehaveleder pr. 2. oktober. Der har været møde med
Simone og forældrerådet.
Der er tilmeldt et nyt barn i børnehaven til næste år.

Siden sidst fra Formanden Brug af Google drev fremover, der er sendt et link til jer
allesammen, gør det mere sikker og overskueligt, samt
alle har adgang til dokumenter fra bestyrelsen. Ønske om
en trailer incl. høj presenning og nummerplade (især til
pedellen). Der skal træk på den gamle skolebus. Jørgen
bestiller

Godkendt

Nyt fra bygningsgruppen Priser på gulv i gangarealet blev udleveret.

Birks malerfirma giver en pris på at få malet vægge og
døre i forbindelse med det nye gulv, der skal lægges.
Det vedtages at der skal gang i skift af gulvene, dog
afventes fortsat de sidste priser fra andre leverandører.

Godkendt



Der er fugtigt og koldt i kælderen, efter at fyret er stoppet.
Der ses på en løsning og forholdene undersøges.

Der er arbejdsdag d. 7. oktober. Der er kommet godt med
tilmeldinger og der er indkøbt materialer.

Nyt fra FFV Ref. fra bestyrelsesmøde ved FFV
Mulighed for 8/9 kl. at tjene penge ved at samle kapsler og
cigaretter søndag efter knallert træf til deres rejse.
Endnu ingen afklaring på økonomi efter knallert træf.

Nyt fra Hallen E sport Skolen kommer ikke til at tilbyde dette i fremtiden
Ny motionscenter. Skolen kan godt have en interesse i at
kunne anvende motionscenteret til valgfag eller andet.

Nyt fra PR Der er godt gang i de sociale medier.

Nyt fra Fondssøgning Projekter Møde med Tvis Køkken: Elin,Julie,Jørgen Pris kommer
først efter bestyrelsesmødet. Gulv er der kommet pris på.

Når prisen for køkkenet kommer, tages fat i VVS’er og
elektriker for en pris.

Forslag om Facebook-gruppe til at holde styr på hvad der
er gang i af fondssøgning.

Status legeplads: Fondene åbner først igen til foråret.

Nyt fra den Bus Ansvarlige Børn fra Gram. Der tages ikke børn med busserne fra
Gram da der her er mulighed for off. transport.

Ny SFO Tages op i lærergruppen. i forhold til lokaler.

Punkter fra sidste møde:

Eventuelt Julelys: Kan evt. sættes op til arbejdsdagen. Tændes først
efter efterårsferien.

Tilføjelser til årshjul Karoline følger op på årshjulet.

Punkter til næste
Bestyrelsesmøde

Evaluering af arbejdsdag
Status på kælder.
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